

Hello everyone!

I am **Kevin Mc Donald** your **German Native Speaker TA** for this year, but please just call me Kevin. I am 27 years old, half German half Scottish and I live in Aachen, a beautiful city directly at the boarder to the Netherlands and Belgium. I am still a student in Aachen (5th semester) and I study English and Economics.



Before going to Aachen University I worked as a dispatcher in Herford, which is a small city in East Westphalia. If you have any question please don't hesitate to ask me. I am more than happy to share my experiences and culture of Germany and Scotland with you. My e-mail is KJM17@albion.edu



Hallo zusammen!

Ich bin **Kevin Mc Donald**, euer **TA** für dieses Jahr. Ich bin 27 Jahre alt und bin halber Schotte. Ich lebe in Aachen, welches die westlichste Großstadt Deutschlands ist und direkt an der Grenze zu Belgien und Holland liegt.

In Aachen studiere ich Wirtschaftswissenschaften und Englisch auf Lehramt, doch bevor ich mein Studium angefangen habe, habe ich als Disponent in Herford, einer kleinen Stadt in Ostwestfalen gearbeitet.

Falls Ihr irgendwelche Fragen habt dürft ihr mir diese gerne stellen und ich werde sie sehr gerne beantworten. Meine Mailadresse ist KJM17@albion.edu



(Herford)